
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Divec ze dne 7.2.2024. 
 

Program: 
 

1) Uvítání a kontrola usnášeníschopnosti, schválení programu zasedání,  
Volba, ověřovatelů zápisu.  

 
2) Smlouva o věcném břemeni.  

 
3) Projektová dokumentace-Dvořákovi. 

 
4) Ostatní, diskuse, závěr. 

 
Zápis pořízen: 12.2.2024   vyvěšeno: 13.2.2024 sejmuto: 
 
Přítomni: M.Beran, P.Tojnar, K.Medková, Ing.Hrnčíř, Ing.Rezek, M.Putnová, 
Z.Medek. 
                                                       
 
1.) V 18.00 bylo zasedání zahájeno uvítáním přítomných občanů obce a 
zastupitelů, zahájení přítomno 7 členů ZO, zastupitelstvo bylo 
usnášeníschopné. Ověřovateli zápisu byli navrženi a schváleni P.Tojnar a 
Z.Medek. Zápis a usnesení z minulého zasedání byly bez připomínek a staly 
se právoplatnými, navržený program byl schválen. 5 pro, 2 proti  
 
2.) Byla schválena předložená „Smlouva o smlouvě budoucí“ o věcném 
břemeni-vložení vedení nn do obecních pozemků. 7 pro  
 
3) Byla schválena předložená PD na realizaci rodinného domu manželů 
Dvořákových. 7 pro   
 
4)a) Zastupitelé vzali na vědomí předložené Rozpočtové opatření RO8/2023. 
 
   b) Starosta veřejně poděkoval všem občanům, kteří se aktivně zúčastnili 
letošní „Tříkrálové sbírky“, jež se jako tradičně konala pod záštitou obce 
Divec a ve spolupráci s Charitou Hradec Králové. Současně poděkoval 
Spolku Divečáci za ztvárnění příběhu o narození Ježíše Krista.    
   
   c) Zastupitelé na přání paní zastupitelky Putnové projednali a doplnili bod  
4)d) zápisu ze zasedání ze dne 1.11.2023 o znění: „členové FV na návrh paní 
Putnové doporučují již neprodlužovat odpuštění poplatků za odpad u občanů 
ukrajinské národnosti paušálně, ale na žádost řešit jednotlivé případy“. 7pro 
 
   d) Zastupitelé projednali a po dlouhotrvající diskusi se odmítli zabývat 
dalším návrhem paní Putnové na změnu dalšího bodu zápisu opět z 1.11. 
Došli k závěru, že zápis je v souladu s tím, co během zasedání zaznělo. 2 pro  
5 proti projednání. 
 



 Zaznělo zde stanovisko, aby zastupitelé přicházeli se změnami a doplněními 
„minulých“ zasedání dříve, jak je zvykem a ne po takto dlouhé době. O 
výrocích po 3 měsících se těžko vede odpovídající diskuse.  
 
     e) Zastupitel p.Rezek navrhl, aby na výjezdu z ulice V Chatkách byla 
osazena značka „Dej přednost v jízdě“.    
 
 
 
 
 
 
 
      
 
  
Oficiální část zasedání bylo ukončeno v 18:50 hod. 
 
   ………………                        .…………..                       ………………  
ověřovatel zápisu                 ověřovatel zápisu                   starosta 
  Zdenek Medek                       Pavel Tojnar                  Ing.Roman Hrnčíř 


